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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,Létezik esélyegyenlőség a Balatonnál a fogyatékkal élők számára is?" címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A nyár közeledtével egyre több lakossági megkeresés érkezett felém arra vonatkozólag,
hogy a fogyatékkal élők számára nagyon kevés lehetőség van a Balatonnál a kikapcsolódásra,
táborozásra. Úgy vélem, ők éppúgy megérdemlik azt, hogy a magyar tengernél pihenjenek,
mint egészséges társaik.

Elkeserítő az, hogy az ,,esélyegyenlőség" és a ,,mindenkinek ugyanannyi joga van" sok
esetben csak papíron létezik, a valóság mást mutat. A mozgáskorlátozott emberek
szempontjából kiemeltenfontos az akadálymentesség, amit az önkormányzati tulajdonú, illetve
a kisebb vállalkozások által üzemeltetett kempingek, üdülők nem tudnak biztosítani, továbbá
az ehhez szükséges infrastrukturális fejlesztéseket forráshiány miatt nem tudnak megoldani.
Amennyiben mégis fogadnak fogyatékkal élő vendégeket, egy esetleges hatósági ellenőrzés
következményeként súlyos bírsággal számolhatnak. Mivel ez nagyon kockázatos számukra,
elutasító választ kénytelenek adni, amivel azt az évi egy hét kikapcsolódást is elveszik a
fogyatékkal élőktől, ami számukra nagyon sokat jelentene.

Kérem, kérdésem ne úgy kezelje, mint egy ellenzéki képviselő irományát, ne sorolja a
2019-es költségvetés azon sorait, melyet a fogyatékkal élők támogatására biztosít a kormány,
mivel ezeket ismerem. A kérdésem úgy tekintse, hogy egy egyenes és egyértelmű válasszal
több ezer, fogyatékkal élő honfitársunknak nyújt segítő kezet.

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy hány akadálymentes ifjúsági tábor található a
Balaton partján, és konkrétan melyek ezek?
Mit tesz a kormány azért, hogy a fogyatékkal élő társaink számára is lehetőséget
biztosítson a kikapcsolódásra, tudva azt, hogy szerény anyagi körülményeik miatt a négy
csillagos hotelek számukra nem jelentenek alternatívát?

Köszönjük érdemi válaszát!
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